
Skuteczna reklama!
Zadzwoń: 600 293 129

GAZETA
BEZPŁATNADWUTYGODNIK                                                            www.regionalna.waw.pl

Nr 8(322)   I   18 kwietnia 2019   I   ISSN 1731-013X

Nawet biblioteka przeszkadza?

Weller 2. Kołaków ‘44

Ząbki w pierwszej dziesiątce

Życzymy wszystkim naszym
Klientom zdrowych i pogodnych

Świąt Wielkanocnych
Ząbki, ul. ks. Skorupki 17 lok. U1

Kobyłka, ul. Napoleona 63A 

Zapraszamy na degustację win świata 
do nowo otwartej restauracji

Znakomity kucharz Armando przygotuje dla Państwa 
najlepszy stek z wysokogatunkowej wołowiny.

Wspaniałe ogrody, galeria malarstwa.
Możliwość noclegu, dowozu na i po imprezie.

Steak i Wino 
Sulejów, ul. Kościelna 16

Czynne od wtorku do niedzieli
www.steakiwino.pl

Rezerwacje: kontakt@steakiwino.pl
tel. 518 936 673

Radni w Kobyłce już wcze-
śniej podjęli uchwalę w sprawie 
zakupu lokalu w budynku przy 
ul. Leśnej. Była to konsekwen-
cja umowy, podpisanej jesz-
cze przez poprzedni Zarząd, 
na mocy której miasto wniosło 
aportem działkę pod inwesty-
cję, w zamian ma dostać w roz-
liczeniu lokal z przeznaczeniem 
pod bibliotekę miejską.

W efekcie - podczas VII sesji 
rady miasta w Kobyłce (28 mar-
ca) w porządku obrad znalazł 
się punkt „Rozpatrzenie projek-
tu uchwały zmieniającej uchwa-
łę budżetową Miasta Kobyłka 
za 2019 rok.” Niespodziewanie 
jednak, przyjęcie prostej zmia-
ny w uchwale budżetowej, pole-
gającej na wprowadzeniu kwo-
ty w wysokości 550 tys. zł, sta-
ło się powodem dłuższej dysku-
sji, którą wywołał radny Paweł 
Majkowski. Oficjalnie, był on 
ciekaw, na co konkretnie są 
przeznaczone te środki.

Jeszcze raz to samo
Nie pomogło tłumaczenie 

Skarbnik Miasta, która wyja-

śniła ponownie, że jest to kwo-
ta przeznaczona na nabycie lo-
kalu użytkowego przy ul. Le-
śnej, z przeznaczeniem na bi-
bliotekę publiczną, a kon-
kretnie na VAT w wysokości 
535 604,90 zł, który Miasto bę-
dzie musiało rozliczyć. 

Mimo że radni podjęli już 
uchwałę w sprawie nabycia 
tego lokalu na poprzedniej se-
sji, radny z uporem wracał do 
tego tematu zadając pytania, 
na które odpowiedź dawno 
już znał: Jaka jest cena lokalu? 
Gdzie i w jaki sposób radni za-
bezpieczyli resztę tej kwoty w 
budżecie? 

- Podpisaliśmy umowę 
przedwstępną, ale gdzie jest 
zapisane, że do końca grudnia 
mamy rozliczyć się za tę biblio-
tekę? Zaplanujcie Państwo po 
stronie dochodów resztę kwo-
ty, wówczas będzie możliwość 
wprowadzenia tej uchwały – 
twierdził radny. 

- Ja nie jestem specjali-
stą w tym temacie, natomiast 
na ostatniej Komisji Rozwo-
ju i Zagospodarowania Prze-

strzennego usłyszałem od 
przewodniczącego Komisji, 
że o zyskach i wypłacie dywi-
dendy ze Spółki można roz-
mawiać w 2020 roku. Dlatego 
zdziwiło mnie, że mamy pod-
pisaną umowę przedwstępną, 
z której wynika, że do 31 grud-
nia mamy się rozliczyć. Rozu-
miem, że musimy mieć w bu-
dżecie zaplanowaną tę kwotę. 
Skąd weźmiemy na to pienią-
dze? - dopytywał radny Maj-
kowski.

Wywołany do odpowiedzi, 
radny Piotr Grubek, przewod-
niczący Komisji Rozwoju i Za-
gospodarowania Przestrzen-
nego próbował wyjaśnić: 

- Faktycznie, z umowy 
przedwstępnej wynika, że z 
umowy rezerwacyjnej miasto 
powinno rozliczyć się do koń-
ca grudnia 2019 r. Tylko pa-
miętajcie Państwo, że umowa 
przedwstępna była podpisy-
wana w 2018 roku, kiedy zało-
żeniem było oddanie budynku 
do użytkowania w roku 2018. 

Obchody rozpoczną się 
biegami w kategoriach dzie-
cięcych i młodzieżowych, w 
programie jest też marsz nor-
dic walking oraz 4 Nocny Bieg 
Terenowo - Przełajowy w kate-
gorii open, zorganizowany na 
trasach leśnych na dystansie 10 
km. W tym roku zaprezento-
wane zostaną pokazy 2 różnych 
skoków – jeden w nawiązaniu 
do epoki – na spadochronach 
okrągłych desantowych wyko-
nany przez członków Kadry 
Narodowej, drugi z wykorzy-
staniem sprzętu współczesnego 
wykonany przez żołnierzy Jed-
nostki Specjalnej.

Jeśli bardzo chce się zaszkodzić, powód zawsze się znajdzie. Kobyłka nie może kupić budynku z prze-
znaczeniem na bibliotekę publiczną, na skutek działań jednego z radnych, który doszukuje się niepra-
widłowości w budżecie.

(dokończenie na str. 4)

Uroczystości Weller 2. Kołaków ‘44 upamiętniające bohaterskie lądowanie Cichociemnych na 
placówkę odbiorczą „Imbryk” w Kołakowie odbędą się 11 maja 2019 r. Honorowy patronat nad 
obchodami objął Mariusz Błaszczak Minister Obrony Narodowej. 

(dokończenie na str. 9)

Zestawienie przygotowała 
grupa ekspertów Uniwersyte-
tu Jagiellońskiego oraz Uni-
wersytetu Ekonomicznego w 
Krakowie. Przeanalizowali 
oni finanse ponad 2400 gmin i 
przeszło 300 powiatów biorąc 
pod uwagę siedem wskaźni-
ków, tj. udział dochodów wła-
snych w dochodach ogółem, 
relację nadwyżki operacyjnej 
do dochodów ogółem, udział 

wydatków inwestycyjnych w 
wydatkach ogółem, obciąże-
nie wydatków bieżących wy-
datkami na wynagrodzenia i 
pochodne od wynagrodzeń, 
udział środków europejskich 
w wydatkach ogółem (bez po-
ręczeń), relację zobowiązań 
do dochodów ogółem oraz 
udział podatku dochodowego 
od osób fizycznych w docho-
dach bieżących. 

Uwzględniając te wszyst-
kie wskaźniki eksperci wybra-
li po 10 jednostek samorządu 
terytorialnego w każdej z pię-
ciu kategorii. 

Wśród gmin wiejskich 
znalazły się: Dobra Szczeciń-
ska, Michałowice, Kleszczów, 
Stawiguda, Osielsko, Zielon-
ki, Kołobrzeg, Kobierzyce, 
Baranów i Nowosolna. 

Ranking Finansowy Samorządu Terytorialnego w Polsce za rok 2018. 

Dobra Szczecińska w kategorii gmin wiejskich, Konstancin-Jeziorna wśród gmin miejsko-wiej-
skich, Podkowa Leśna wśród gmin miejskich, Warszawa wśród miast na prawach powiatu oraz 
powiat poznański w gronie powiatów to liderzy Rankingu Finansowego Samorządu Terytorial-
nego w Polsce za rok 2018.

(dokończenie na str. 6)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Egzaminy w cieniu strajku

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego 
Biura Posła Piotra Uścińskiego, 

które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77, 
email: biuro@uscinski.pl

 Oferujemy również:
• bardzo dobre warunki lokalowe w tym trzy sale 

komputerowe z dostępem do Internetu
• bezpłatny udział w szkoleniach i kursach dających 

w przyszłości większe szanse znalezienia pracy 
np. komputerowe ECDL zakończone certyfi katem,  
języka angielskiego zakończony certyfi katem, obsługi 
wózków jezdniowych zakończony zaświadczeniem 
kwalifi kacyjnym UDT,  naprawa i renowacja mebli,  
wizażu i stylizacji paznokci,  carvingu

• możliwość rozwijania zainteresowań poprzez udział 
w dodatkowych zajęciach

• kontynuację nauki w Branżowej Szkole II Stopnia
• opiekę psychologiczno-pedagogiczną

Wszystkie szkoły posiadają Certyfi kat Jakości ISO  
9001:2015

Branżowa Szkoła I Stopnia
im. kpt. Stefana Pogonowskiego
przy Zakładzie Doskonalenia Zawodowego 
w Radzyminie 

Szkoła nowych możliwości i dalszego rozwoju. 
Ty decydujesz o wyborze  zawodu - klasy  wielozawodowe.

  Najlepsi uczniowie otrzymują stypendia 
nawet przez cały okres nauki

ZAPRASZAMY!
Radzymin ul. Komunalna 6

tel. (22) 786 51 44, (22) 786 63 10 
www.zdz-radzymin.pl        szkola@zdz-radzymin.pl

TWOJA DROGA DO SAMODZIELNOŚCI!

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Składamy najserdeczniejsze życzenia
radosnych i pełnych rodzinnych spotkań Świąt Wielkanocnych,

wypełnionych nadzieją budzącej się do życia wiosny
i wiarą w sens życia.

Niech radość, którą przynosi Zmartwychwstały Chrystus,
umacnia Wiarę i Nadzieję oraz otwiera nasze serca na bliźnich.

Wicestarosta
Robert Szydlik

Przewodniczący Rady 
Powiatu Wołomińskiego

Robert Perkowski

Wielkanoc 2019

Starosta Wołomiński
Adam Lubiak

Obfi tych łask i błogosławieństw od Chrystusa Zmartwychwstałego
oraz pełnych pokoju Świąt Wielkanocnych

z radosnym Alleluja
życzą

Piotr Orzechowski
Wójt 

Gminy Strachówka

Anna Ołdak
Przewodnicząca 

Rady Gminy

W 2012 roku rząd Do-
nalda Tuska zamroził pła-
ce nauczycieli, w kolejnych 
latach płace w oświacie sta-
ły w miejscu, czyli de facto 
malały w porównaniu do in-
nych grup zawodowych, gdyż 
ogólnie płace w Polsce rosły. 
Nauczyciele musieli dodat-
kowo 2 godziny w tygodniu 
pracować za darmo (wpro-
wadzone przez PO-PSL tzw. 
godziny karciane). Związek 
Nauczycielstwa Polskiego nie 
strajkował jednak w 2013, 
2014 czy 2015 roku. Nie było 
żadnego szantażu dotyczą-
cego przeprowadzania egza-
minów, wystawiania ocen, 
promocji uczniów.

Sytuacja nauczycie-
li zmieniła się po przejęciu 
władzy przez PiS. Po pierw-
sze zlikwidowaliśmy „godzi-
ny karciane”, teraz za każdą 
dodatkową godzinę ponad 
pensum nauczyciel otrzymu-
je stosowne wynagrodzenie. 
Po drugie odmroziliśmy pła-
ce nauczycielskie, które zno-
wu zaczęły rosnąć. Trudno 
więc było zrozumieć parcie 
ZNP na rozpoczęcie strajku. 
Jednak determinacja Pana 
Broniarza była wielka i udało 
mu się. Wbrew logice i zdro-
wemu rozsądkowi nakłonił 
rzesze nauczycieli do rozpo-
częcia strajku w najtrudniej-
szym dla uczniów okresie 
egzaminów gimnazjalnych, 
egzaminów 8-klasistów i tuż 
przed maturami.

Przypomnijmy, co rząd 
proponuje nauczycielom w 
tym roku: 
- wzrost płac o 15% (z czego 

5% już w styczniu, reszta 
we wrześniu), to dwukrot-
nie więcej niż spodziewany 
wzrost płac w gospodarce;

- zagwarantowane minimum 
300 zł dodatku za wycho-
wawstwo;

- dodatkowe 1000 zł dla na-
uczyciela stażysty na rozpo-
częcie roku szkolnego;

- odstąpienie od planów wy-
dłużenia ścieżki awansu;

- ograniczenie obowiązków 
biurokratycznych.

Przypomnijmy też, że 
nauczyciele tak jak wszyscy 
Polacy, korzystają z wielu do-
datkowych propozycji rządu, 
dla przykładu: mają obniżony 
wiek emerytalny (w przypad-
ku kobiet z 67 do 60 lat), ko-
rzystają z 500+ na swoje dzieci 
(od lipca na wszystkie dzieci 
bez kryterium dochodowego), 
obejmie ich zapowiedziane na 
ten rok obniżenie podatków 
PIT w sumie o około 6-7% 
(1pp podatku i zmiana w na-
liczaniu kosztów pracy).

Zgadzam się, że potrzeb-
ny jest dalszy wzrost wynagro-
dzeń nauczycieli. Tak, gdyż to, 
co stracili przez brak podwy-
żek w latach 2012-2016, jesz-
cze nie zostało wyrównane. 
Tak, gdyż nauczyciele wciąż 
są niedowartościowaną gru-
pą zawodową. Ale nie ma ra-
cjonalnych przesłanek, aby 
strajkować właśnie teraz, gdy 
nauczycielom rosną płace i 
poprawiają się warunki pracy.

Przykro, że do szkół trafia 
polityka. Przykro, że strajk ty-
powo polityczny, nakierowany 
przez ZNP i totalną opozycję 
przeciwko rządowi, odbija się 
na dodatkowym stresie eg-
zaminacyjnym polskiej mło-
dzieży. 

Po świętach rusza okrągły 
stół oświatowy. Przedstawicie-
le nauczycieli, rodziców będą 
się wraz z rządem zastana-
wiali nad przyszłością oświa-
ty w Polsce. Moim zdaniem 
obok poprawy funkcjonowa-
nia szkół i podniesienia płac, 
powinno się odpolitycznić 
szkoły. Nauczyciele powinni 
zajmować się edukacją zgod-
ną z podstawą programo-
wą, wychowaniem zgodnym 
z wolą rodziców oraz polską 
tradycją i kulturą. Nie powin-
ni zaś uprawiać w szkołach 
polityki, trzeba to ograniczyć.

Ciepłych i radosnych
Świąt Wielkanocnych
wszystkim Klientom

życzy
Auto Krogulec
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Ciepłych, pełnych radości
Świąt Wielkiej Nocy,

dużo wiosennego słońca,
odpoczynku w rodzinnym gronie,

a także wiele pomyślności
w życiu zawodowym i osobistym

Czytelnikom Gazety
życzą

Rada i Zarząd 
Dzielnicy Rembertów

m.st. Warszawy

Z ramienia Powiatu umo-
wę podpisali Starosta Adam 
Lubiak, wicestarosta Robert 
Szydlik oraz skarbnik powia-
tu Jadwiga Tomasiewicz. Szpi-
tal reprezentował p.o. dyrek-
tora Grzegorz Krycki. Władze 
Szpitala na mocy podpisane-

go porozumienia mogą uru-
chomić procedurę przetargo-
wą mającą za zadanie wyłonić 
wykonawcę inwestycji. - Roz-
budowę szpitala powiatowe-
go należy wymienić wśród 

najważniejszych zadań bu-
dżetowych w obecnej kaden-
cji samorządu. Cieszę się, że 
wypełniliśmy wszystkie wy-
mogi formalne, by móc ogło-
sić przetarg i dokonać wyboru 
wykonawcy – mówi starosta 
Adam Lubiak.

W pierwszym etapie za-
planowano rozbudowę części 
wspólnych obydwu zaplano-
wanych w projekcie inwesty-
cyjnym pawilonów przyszpi-
talnych i budowę pod klucz 

budynku B (przy ul. Gdyń-
skiej). Znajdą w nim swoją sie-
dzibę zespół poradni specjali-
stycznych, w tym poradnia dla 
dzieci, punkt Nocnej Pomo-
cy Lekarskiej oraz poradnia 
Ginekologiczno-Położnicza i 
Neonatologiczna. Na piętrze 

został zaprojektowany Zakład 
Rehabilitacji Ambulatoryjnej 
z salą kinezyterapii i boksami 
do fizykoterapii. Ostatnią kon-
dygnację zajmą pomieszczenia 
administracyjne.

Ważna informacja 
dotycząca  Wołomińskiego Budżetu 

Obywatelskiego 2020
W związku z orzeczeniem przez Regionalną Izbę Obrachunkową w War-

szawie nieważności Uchwały Nr V-17/2019 Rady Miejskiej w Wołominie z 
dnia 20 lutego 2019 r. w sprawie określenia Regulaminu Budżetu Obywatel-
skiego, informujemy, że w tym roku rezygnujemy z formuły Wołomińskiego 
Budżetu Obywatelskiego.

Nowelizacja ustawy o samorządzie gminnym w zakresie przepisów doty-
czących budżetów obywatelskich, wprowadziła chaos i w efekcie wiele pod-
jętych przez rady miast i gmin uchwał zostało uchylonych, a budżety obywa-
telskie wstrzymane. Kłopoty z procedowaniem budżetów obywatelskich mają 
takie miasta jak m.in. Warszawa, Ząbki, Radom, Pionki czy Pruszków. Niestety 
i nasza uchwała dotycząca regulaminu WBO została zakwestionowana.

Wołomiński Budżet Obywatelski funkcjonuje od 2014 roku ciesząc się co-
raz większym zainteresowaniem mieszkańców. Rokrocznie konsultujemy re-
gulamin WBO i wprowadzamy zmiany mające ułatwić i uprościć procedury.

Nie zgadzamy się z decyzją RIO i rozważamy podjęcie odpowiednich kro-
ków odwoławczych. Mamy jednak świadomość, że ta procedura będzie czaso-
chłonna i nawet korzystne rozstrzygnięcie może uniemożliwić przeprowadze-
nie budżetu obywatelskiego do końca tego roku.

Jak zwykle nasi mieszkańcy stanęli na wysokości zadania i wykazując duże 
zaangażowanie w sprawy miasta, złożyli 77 projektów do WBO 2020. Nie po-
zwolimy, żeby ich praca poszła na marne. Dlatego Burmistrz Wołomina za-
decydowała, że złożone przez mieszkańców projekty zostaną przekazane do 
dalszego procedowania, ale poza trybem dotyczącym budżetu obywatelskiego. 
Po konsultacji z projektodawcami burmistrz podejmie decyzję o szczegółach i 
sposobach pracy nad złożonymi wnioskami.  

Informacji udziela Wydział Planowania Rozwoju i Rewitalizacji Urzędu 
Miejskiego w Wołominie, pokój 210, telefonicznie pod nr 22 763 30 17 oraz 
mailowo: naszbudzet@wolomin.org.pl

Umowa podpisana
W dniu 9 kwietnia w siedzibie Starostwa została podpisana umowa w sprawie dotacji dla Szpi-
tala Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie. W ciągu najbliższych 4 lat Powiat Woło-
miński przekaże szpitalowi 36,5 mln złotych. 

Niezależnie od budo-
wy nowych budynków, wła-
dze powiatu realizują plan 
bieżącej poprawy funkcjo-

nowania szpitala poprzez 
m.in. podwojenie stanowisk 
do rejestracji, wprowadze-
nie elektronicznego systemu 

kolejkowego, czy rozbudowę 
pomieszczeń SOR na parte-
rze szpitala.
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Również sprzedaż, czyli 
podpisywanie aktów ze wszyst-
kimi nabywcami nieruchomo-
ści mieszkalnych i lokali usłu-
gowych miało nastąpić w 2018 
roku. Skutkowałoby to tym, że 
w sprawozdaniu finansowym 
za 2018 rok byłby wykazany 
zysk z działalności spółki. Gdy-
by zgromadzenie wspólników 
(a wśród nich Miasto Kobyłka), 
zdecydowało o wypłacie dywi-
dendy, wówczas moglibyśmy 
operacji rozliczenia dokonać 
do końca 2019 roku. Nieste-
ty, pozwolenie na użytkowanie 
zostało wydane dopiero w roku 
2019, również akty notarialne 
z mieszkańcami podpisane zo-
stały w 2019 roku. Spółka nie 
odnotowała zysku za rok 2018, 
zatem o wypłacie dywidendy za 
rok 2018 mowy być nie może - 
tłumaczył radny Grubek.

To było zadanie 
Burmistrza

Jak wyjaśnił przewodni-
czący komisji, w tym momen-
cie należałoby podpisać aneks 
do umowy przedwstępnej, 
przesunąć datę rozliczenia na 
późniejszy termin, a to jest już 
kompetencja organu wyko-
nawczego, czyli Burmistrza. 

- Apeluję do Państwa, nie 
wyręczajmy organu wyko-
nawczego od pewnych czyn-
ności, które muszą za chwilę 
nastąpić. Naszym zadaniem 
było zdecydowanie, czy kupu-
jemy bibliotekę czy nie. I na 
ostatniej sesji większość rad-
nych podjęła decyzję o tym, 
żeby lokal z przeznaczeniem 
na pomieszczenie bibliotecz-
ne kupić - mówił rady Gru-
bek.

- Teraz reszta działań na-
leży do organu wykonawcze-
go. Nie zatrzymujcie Państwo 
tego procesu po raz kolejny. 
Bardzo o to proszę – apelował 
Grubek.

Nie powstrzymało to rad-
nego Majkowskiego, który po-
wrócił z pytaniami. 

- Ja nie poddawałem w 
wątpliwość, czy zakup jest 
słuszny czy nie, ja tylko chcia-
łem się dowiedzieć. Podjęliśmy 
uchwałę na podstawie umowy 
przedwstępnej. Dowiedziałem 
się, że trzeba ją aneksować. Nie 
doszło do tego do tej pory, a 
radni już podjęli taką uchwa-
łę. W związku z tym, chciał-
bym się dowiedzieć, kiedy i w 
jaki sposób środki te zostaną 
zaplanowane?

W imieniu burmistrz mia-
sta wyjaśnienia udzieliła Ani-
ta Walulik, raz jeszcze przy-
pominając znane fakty i liczby. 
Jak się okazało, ponowne wy-
jaśnienia w dalszym ciągu nie 
zaspokoiły dociekliwości rad-
nego Majkowskiego. 

– Ta kwota będzie zapla-
nowana w budżecie czy nie? - 
dopytywał. 

W odpowiedzi usłyszał, że 
w aneksie do umowy przed-
wstępnej będzie określony 
nowy termin rozliczenia. Aby 
dokonać stosownych zapisów 
w budżecie, muszą być znane 
dokładne kwoty zysku.

Biblioteka ucieka
Efektem dociekań rad-

nego Majkowskiego był wy-
nik głosowania: za podjęciem 
uchwały było 8 osób, nikt nie 
był przeciw, ale wstrzymało 
się aż 12 radnych. Uchwała 
...nie została więc podjęta.

Burmistrz Edyta Zbieć nie 
kryje rozgoryczenia z powodu 
takiej postawy radnych: 

- Ostatnia sesja faktycznie 
była dosyć burzliwa. Mieliśmy 
przeznaczyć kwotę 550 tys. zł 
na spłatę VAT-u wynikające-
go z rozliczenia I etapu, czyli 
zakupu lokalu pod bibliotekę 
publiczną. Zakwestionowano 
sposób księgowania tej kwoty. 
Tymczasem kwota na poczet 

spłaty podatku VAT została 
zaksięgowana zgodnie z usta-
wą o finansach publicznych i 
rachunkowości. W przypadku 
błędnego zapisu zakwestionuje 
to RIO. Radni powinni skupić 
się na swojej pracy i nie wcho-
dzić w kompetencje organu 
wykonawczego - ocenia bur-
mistrz Kobyłka.

- Niepodjęcie uchwały 
spowodowało, że nie możemy 
prowadzić dalszych działań, 
kończy się nam czas, a jest to 
ostatni moment na dofinan-
sowanie biblioteki ze środków 
zewnętrznych. Nie wiem, czy 
radni mają świadomość, że są 
to działania ze szkodą dla mia-
sta. Klasę polityczną wykazał 
zarówno przewodniczący Ka-
mil Kowaleczko, jak i wice-
przewodniczący Konrad Ko-
strzewa (obaj reprezentują-
cy w Radzie inne opcje) i kil-
ku innych radnych. Natomiast 
niektórzy radni dalej tkwią w 
kampanii wyborczej.

Błahy temat wywołał kon-
flikt i spowodował sytuację 
patową. Do tego pojawiły się 
plotki, że z tego powodu zablo-
kowane są środki na remonty 
w szkołach. Jestem głęboko za-
niepokojona tą sytuacją. 

Tymczasem umowa za-
wiera korzystne dla Miasta 
zapisy, których niektórzy rad-
ni nie rozumieją. Radni kwe-
stionują nawet wycenę działki, 
która została dokonana przez 
dwóch niezależnych rzeczo-
znawców.

Inwestycja przynosi mia-
stu konkretne korzyści w po-
staci lokali użytkowych. By-
łam z przewodniczącym rady 
miasta, Kamilem Kowalecz-
ko, u Wojewody, gdzie dowie-
dzieliśmy się o możliwości po-
zyskania nowych środków w 
ramach programu rządowe-
go „Maluch Plus”. Stworzy on 
nam możliwość wykupienia 
kolejnej nieruchomości, tym 

razem pod żłobek publiczny. 
Inny projekt, nad którym już 
pracujemy, daje możliwość 
pozyskania środków na opła-
ty opieki nad dziećmi. Pani 
dyrektor Biblioteki Publicznej 
też ma określony czas na zło-
żenie wniosku o dofinanso-
wanie. Może pozyskać 2  mln 
zł na wyposażenie biblioteki, 
przy wkładzie własnym w wys. 
500 tys. zł.

Odnoszę wrażenie, że nie-
którym radnym odwróciły się 
role. Niepotrzebna dyskusja 
podczas sesji spowodowała 
konsternację w radzie, w kon-
sekwencji większość wstrzy-
mała się od głosowania. Trud-
no uwierzyć, że jeden człowiek 
może doprowadzić do takiej 
sytuacji, paraliżu i niemocy 
radnych. 

Ile kosztuje 
biblioteka? 

Stronę finansową przed-
sięwzięcia przedstawiła nam 
Beata Kotulska, Skarbnik Mia-
sta:

- Na sesji przedstawiliśmy 
rozliczenie dotyczące kwoty 
zakupu biblioteki przez Mia-
sto Kobyłka na podstawie 
prognozy rozliczenia I etapu 
inwestycji przy ul. Leśnej w 
Kobyłce, przygotowanej przez 
Kobyłka Dom Sp. z o.o., stan 
na miesiąc luty 2019 rok.

Przewidywany koszt za-
kupu lokalu dla potrzeb bi-
blioteki to 2.369.966,00 plus 
podatek VAT w wysoko-
ści 545.092,18, co daje kwotę 
2.915.058,18 zł brutto.

Prognozowane środ-
ki Miasta ze Spółki: wartość 
działki wniesionej aportem 
(1 280 000,00 zł), bonus 15% 
zakładanego zysku, progno-
zowany 24% udział w zysku 
oraz dochód z opłaty za przy-
łączenie do sieci wodocią-
gowej w wys. 178 tys. zł daje 
łącznie 2.379.453,28 zł.

Brakujące środki nie-
zbędne do zakupu lokalu bi-
blioteki przez Miasto wy-

nikają z różnicy pomiędzy 
kosztem zakupu lokalu a 
środkami wniesionymi przez 
Miasto, czyli 2.915.058,18 
minus 2.379.453,28 daje 
kwotę 535.604,90 zł. Stąd 
środki zabezpieczone na za-
kup biblioteki, które miały 
być przesunięte uchwałą bu-
dżetową na sesji w wysokości 
550.000,00 zł. 

Uchwała nr VI/53/2019 
w sprawie nabycia lokalu na 
bibliotekę zawierała zastrze-
żenie, że wchodzi w życie z 
dniem zabezpieczenia środ-
ków finansowych na jej wyko-
nanie w budżecie Gminy Ko-
byłka. Środki te zostały zabez-
pieczone. Niezbędne zapisy w 
planie dochodów i w planie 
wydatków mogą być dokona-
ne po uzyskaniu informacji 
dotyczących zysków Spółki. 
Według naszych informacji, 
powinno to nastąpić w roku 
2020, po zatwierdzeniu spra-
wozdania finansowego Spół-
ki za rok 2019. Etap I nie jest 
jeszcze zamknięty. Bilans in-
westycji nie został zrobiony, 
mimo że zostały sprzedane 
mieszkania, gdyż nie zostały 
jeszcze podpisane wszystkie 
akty notarialne. Dlatego nie 
można jeszcze wyliczyć do-
kładnego zysku.

O wyjaśnienie stanu praw-
nego poprosiliśmy Przemysła-
wa Cichockiego, członka za-
rządu, Kobyłka Dom Sp. z o.o. 
z ramienia Miasta.

- Umowa pomiędzy mia-
stem Kobyłka a spółką Kobył-
ka DOM została podpisana w 
grudniu 2016 roku. Realizacja 
całej inwestycji podzielona 
jest na trzy etapy. W pierw-
szym, przy ul. Leśnej, zosta-
ły wybudowane 84 mieszka-
nia. Zakończenie tej inwesty-
cji planowane było pierwot-
nie na koniec 2017 r. Budowa 
I etapu została zakończona z 
opóźnieniem. Mieszkania są 
sprzedane. Zostało jeszcze 12 
aktów notarialnych dotyczą-
cych przeniesienia własności.

PPP jest świetnym rozwią-
zaniem dla samorządów. Bu-
dżety miasta nie pozwalają na 
planowanie tego typu inwesty-
cji. Fundusze unijne kończą 
się powoli, dlatego pozyskanie 
potencjalnego partnera pry-
watnego jest dobrym rozwią-
zaniem. Gmina dała aportem 
grunt, partner realizuje bu-
dowę. Warto dodać, że Gmi-
na dwukrotnie wystawiała tę 
działkę na sprzedaż, bezsku-
tecznie.

Prawda jest taka, że w Ko-
byłce brakuje lokali pod dzia-
łalność publiczną. Nie mając 
pieniędzy gmina musi wcho-
dzić w inne sposoby pozyska-
nia środków.

Projekt zakłada budowę 
4 kolejnych bloków z mieszka-
niami i lokalami usługowymi 
wzdłuż ul. Ręczajskiej. Może 
powstać w tym miejscu piękne 
centrum miasta.

A nowi mieszkańcy to po-
tencjalnie kolejni podatnicy i 
wpływy do kasy miejskiej – za-
uważa Przemysław Cichocki.

Skąd zatem opór i mno-
żące się plotki wokół tej inwe-
stycji? Nieoficjalnie dowiedzie-
liśmy się, że może to być sku-
tek działania konkurencyjnych 
firm deweloperskich. W Ko-
byłce, podobnie jak i w innych 
miastach, obok dużych, solid-
nych deweloperów jest gru-
pa pomniejszych firm zajmu-
jących się budową domów na 
sprzedaż. Nie zawsze cieszą się 
one dobrą opinią. Czy praw-
dą jest, że nie w smak im, gdy 
w dobrej lokalizacji powstaje 
osiedle oferujące ładne, solid-
nie wykonane mieszkania w 
dobrej cenie? 

Jak skomentował wynik 
głosowania przewodniczący 
Rady Miasta Kamil Kowalecz-
ko: czasami lepiej podjąć złą 
decyzję niż żadną, bo zawsze 
złą decyzję można skorygować. 

Jak widać, kobyłkowscy 
radni nie podzielają tej opinii.

Urszula Szaliłow 

Nawet biblioteka przeszkadza?
(dokończenie ze str. 1)

Zmartwychwstały Chrystus niesie nam 
błogosławieństwo i łaskę odrodzenia.

Niech nadchodzące Święta 
upłyną spokojnie i rodzinnie.
Życzymy radosnego Alleluja!

Przewodniczący 
Rady Miejskiej

/-/ Krzysztof Gajcy 

Burmistrz 
Tłuszcza

/-/ Paweł Bednarczyk
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MODUS DOM 
DOBRYCH MAREK

Godziny otwarcia
Pon-pt: 10:00-18:00
Sobota: 10:00-15:00

ul Kościelna 3
05-200 Wołomin

Majonez Dekoracyjny 400ml
Nestle Polska S.A.
9,98zł/kg

Majonez Dekoracyjny 400mlMajonez Dekoracyjny 400mlMajonez Dekoracyjny 400ml

RABAT -43%
4 49

6 99

Olej kujawski 1l 
Kruszwica
Olej kujawski 1l Olej kujawski 1l Krakus zupa żurek familijny 1,5l

Agros 
3,33zł/l

Krakus zupa żurek familijny 1,5l

Jaja L 10szt.
Invest Michel

RABAT -28%
3 99

5 55

4 99
6 49

Kiełbasa biała parzona kg
Duda
Kiełbasa biała parzona kg
Duda
Kiełbasa biała parzona kg

KUPUJĄC 3 PRODUKTY ZAPŁACISZ 9,99

RABAT -24%
1299

17 09

PRODUKT 
Z LOTERII

Żurek na zakwasie koncentrat 370ml
Rolnik
7,27zł/l

Żurek na zakwasie koncentrat 370mlŻurek na zakwasie koncentrat 370mlŻurek na zakwasie koncentrat 370mlŻurek na zakwasie koncentrat 370mlŻurek na zakwasie koncentrat 370ml

275

Pepsi Cola, 7Up, Miridna 2,25l
Frito-Lay /wybrane rodzaje/
1,77zł/l

Pepsi Cola, 7Up, Miridna 2,25lPepsi Cola, 7Up, Miridna 2,25l

Jaja M 30szt.
Invest Michel
Jaja M 30szt.Jaja M 30szt.Jaja M 30szt.Jaja M 30szt.Jaja M 30szt.

99
13 45

5 49
7 79

Lody Carte D’or 900ml
Unilever /wybrane rodzaje/
13,32zł/l

PRODUKT 
Z LOTERII

RABAT -48%
11 99

2295

Wedel Ptasie Mleczko 
waniliowe 380g
Wedel
28,92zł/kg

RABAT -9%
1099

11 99

Szynka bursztynowa 
z kotła kg
Tarczyński

NOWOŚĆ
3499

Szynka biebrzówka kg
JBB

RABAT -28%
3699

51 29

Schab od szwagra kg
Krakus

RABAT -28%RABAT -28%

99
29

RABAT -28%RABAT -28%RABAT -28% RABAT -29%
2899

4055

Pepsi Cola, 7Up, Miridna 2,25lPepsi Cola, 7Up, Miridna 2,25lPepsi Cola, 7Up, Miridna 2,25l

CENA PRZY ZAKUPIE 
MIN. 2 SZT.*

PRODUKT 
Z LOTERII

PRODUKT 
Z LOTERII

PRODUKT 
Z LOTERII

PRODUKT 
Z LOTERII

Pamiętaj, że możesz zrobić zakupy przez interent 
lub telefon z dostawą do domu 7 dni w tygodniu 

( DOSTARCZAMY W KAŻDA NIEDZIELĘ )
www.apimarket.pl  /22/760-80-26

SERDECZNIE ZAPRASZAMY DO NASZYCH SKLEPÓW: B-bankomat  L-lottomat  P-paczkomat inPost
KOBYŁKA, ul. Załuskiego 17 L • KONSTANCIN JEZIORNA, ul. Warszawska 63 BLP • NIEPORET, ul. Butryma 3 BLP • WOŁOMIN, ul. Kościelna 3, 
ul. Kobyłkowska 15 LP, ul. Wileńska 69 P, ul. Fieldorfa 24 BLP • WARSZAWA, ul. Fasolowa17 B, Al. Jerozolimskie123A, ul. Modzelewskiego 58 , ul. Polinezyjska 
10 L, ul. Wojciechowskiego 44 B,  ul. Siedmiogrodzka 11 P, ul. Zygmunta Vogla 62 B, ul. Poligonowa 1L, • ZABKI, ul. Szwoleżerów 79A LB, ul. Powstańców 29B L, 

ul. Powstańców 35 • ZIELONKA, ul. Kolejowa 24 BP • BRWINÓW, ul. Biskupicka 6 BL • OTWOCK, ul. Karczewska 39 P• TŁUSZCZ, ul. Racławicka 17 BL

399*

cena
 standardowa

5,29zł/1szt. 
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Z okazji Świąt Wielkanocnych 
niosących nadzieję i odrodzenie życia, 

pragniemy złożyć 
najserdeczniejsze życzenia wszelkiej pomyślności. 

Niech ten szczególny czas wypełniony będzie 
wzajemną serdecznością, pogodą ducha, 

spotkaniami z najbliższymi przy świątecznym stole.
Wesołego Alleluja 

życzą
Dorota Wróbel

Z-ca Wójta 
Gminy Dąbrówka

Radosław Korzeniewski 
Wójt 

Gminy Dąbrówka 

Z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych życzę Państwu 
dni wypełnionych nadzieją budzącej się do życia wiosny. 

Niech Zmartwychwstanie Pańskie, które niesie odrodzenie duchowe, 
napełni Was spokojem, wiarą i miłością, da sił pokonywania wszelkich 

trudności i nadzieją, by z ufnością patrzeć w przyszłość

Radna Gminy Strachówka
Sołtys Sołectwa Równe 

Hanna Wronka

Życzę, aby zbliżające się Święta Wielkanocne 
napełniły nasze serca miłością, radością i pokojem, 

a przeżycie Zmartwychwstania Pańskiego 
umocniło wiarę i nadzieję

Sławomir Ziemkiewicz
Firma 

Ogrodzenia Betonowe, Metalowe i Panelowe
Dybów Kolonia

Przebudowa DW 635
i ul. Kurkowej

10 kwietnia br. nastąpiło 
wprowadzenie wykonawcy, 
który ma wykonać przebu-
dowę drogi wojewódzkiej nr 
635 na odcinku ul. Witosa w 
miejscowości Czarna i Hele-
nów. W ramach prac powsta-
nie ciąg pieszo – rowerowy, 
zjazdy, zatoka autobusowa 
i odwodnienie powierzch-
niowe. Prace prowadzone 

będą w ramach zadania in-
westycyjnego pn. „Rozwój 
zintegrowanej sieci dróg ro-
werowych na terenie gmi-
ny Wołomin w ramach ZIT 
WOF”. Wykonawcą robót jest 
Zakład Robót Ogrodniczo-
-Drogowych inż. Michalina 
Sawicka z Kobyłki. Przewi-
dywany termin zakończenia 
prac to 30.08.2019.

Zakład Usług Tereno-
wych, Budowlanych i Porząd-
kowych „Margot” Małgorza-
ta Szymańska z Warszawy na 
zlecenie gminy Wołomin wy-
kona przebudowę ulicy Kur-
kowej. W ramach inwestycji 
zostanie położona nowa na-
wierzchnia jezdni, powstaną 
chodniki i miejsca postojo-

we, zostanie zmodernizowa-
ne oświetlenie, powstanie ka-
nalizacja deszczowa, a teren 
przy inwestycji zostanie upo-
rządkowany z ujednoliceniem 
nawierzchni i założeniem no-
wej, cieszącej oko zieleni. Pla-
nowany termin zakończe-
nia prac to koniec kwietnia 
2020 r.

Gminy miejsko-wiejskie: 
Konstancin-Jeziorna, Łomian-
ki, Rzgów, Choroszcz, Pia-
seczno, Grodzisk Mazowiecki, 
Kąty Wrocławskie, Brzeszcze, 
Supraśl i Piaski, zaś w gronie 

gmin miejskich Podkowa Le-
śna, Puszczykowo, Józefów, 
Knurów, Imielin, Milanówek, 
Radziejów, Ząbki, Kołobrzeg i 
Polanica-Zdrój. 

Miasta na prawach po-
wiatu: Warszawa, Sopot, Sie-

mianowice Śląskie, Gdańsk, 
Poznań, Zielona Góra, Biel-
sko-Biała, Tychy, Katowice i 
Wrocław.

W kategorii: powiaty naj-
lepsze wyniki za rok 2018 
uzyskały: powiat poznański, 

Ząbki w pierwszej dziesiątce

Są pieniądze na TUNEL 
Dzięki unijnemu dofinan-

sowaniu na linii PKP Warsza-
wa - Siedlce znikną wszyst-
kie zakorkowane przejazdy 
kolejowe, które tworzą się w 
godzinach szczytu w Rem-
bertowie, Sulejówku i Weso-
łej, tym samym poprawiając 
bezpieczeństwo i płynność 
ruchu. Przygotowania do bu-
dowy długo wyczekiwanego 
przez mieszkańców Rember-

towa tunelu trwają od ponad 
dwóch lat, kiedy władze War-
szawy zawarły porozumienie 
ze spółką PKP Polskie Linie 
Kolejowe, skutkiem czego w 
styczniu 2018 roku Zarząd 
Miejskich Inwestycji Drogo-
wych (ZMID) zlecił firmie 
Schußler Plan przygotowanie 
za 1,5 mln zł projektu budowy 
tunelu pod rembertowską sta-
cją PKP. Zatem środki na bu-

dowę tunelu w dzielnicy, jak 
również w Sulejówku i We-
sołej, są już zarezerwowane. 
Całkowita wartość inwestycji 
remontu tzw. linii siedleckiej 
pochłonie prawie 176 mln zł, 
z czego unijne dofinansowa-
nie to 66,6 mln zł. Z tych pie-
niędzy sfinansowana również 
zostanie budowa wiaduktu w 
Rembertowie nad torami przy 
ul Chełmżyńskiej, która uła-

twić ma komunikację między 
Warszawą a Ząbkami. Obec-
nie trwają prace projektowe 
przy wszystkich inwestycjach, 
pełna dokumentacja budo-
wy tunelu pod stacją PKP w 
Rembertowie ma być gotowa 
w lipcu br. 

PKP PLK zapewnia, że 
wszystkie inwestycje w Rem-
bertowie, Wesołej i Sulejówku 
skończą się do 2022 r.   PS

Czeki dla Schowka i Harcówki
Uroczyste wręczenie 

symbolicznych czeków od-
było się 19 marca w świetli-
cy środowiskowej „Schowek”. 
W spotkaniu z udziałem bur-
mistrz Małgorzaty Zyśk wzię-
li udział podopieczni świetlic 
środowiskowych oraz me-
cenasi balu: Janusz Tomasz 
Czarnogórski,  prezes Przed-
siębiorstwa Wodociągów i 
Kanalizacji w Ząbkach i Ma-
riusz Ryciak, prezes Miejskie-
go Centrum Sportu w Ząb-
kach. 

Trzeci Bal Charytatywny 
odbył się 16 lutego br. w ho-
telu „Mansor” w Ząbkach i 

zakończył się wspaniałym re-
zultatem, bo podczas imprezy 
zebrano 24 150 zł. Na dochód 

Po charytatywnym balu pod patronatem burmistrz miasta Ząbki przyszedł czas na podsumowanie i wręczenie czeków. 

z imprezy złożyły się wpłaty 
od osób uczestniczących w 
balu, a także środki zebrane 

podczas aukcji przekazanych 
przedmiotów i cegiełek.  

wrocławski, pruszkowski, byd-
goski, legionowski, rybnicki, 
warszawski zachodni, policki, 
gdański i polkowicki. 

Źródło:
www.portalsamorzadowy.pl

(dokończenie ze str. 1)

Są pieniądze na budowę tunelu pod stacją PKP w Dzielnicy Rembertów. PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. oraz Centrum Unijnych 
Projektów Transportowych podpisały umowę na dofinasowanie ze środków Unii Europejskiej projektu „Poprawa bezpieczeń-
stwa na skrzyżowaniach linii kolejowych z drogami – etap II – część wiaduktowa”. 

Zdrowych, pogodnych Świąt Wielkanocnych, 
pełnych wiary, nadziei i miłości. 
Radosnego wiosennego nastroju,  serdecznych spotkań 
w gronie rodziny i przyjaciół oraz wesołego Alleluja 
życzy Marek Woch, Prezes fi rmy „Clean World” 
wraz z pracownikami
Wołomin, Leśniakowizna , ul. Kasprzykiewicza 45

Burmistrz Elżbieta Radwan z przedstawicielami wykonawcy 
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Z okazji zbliżających się 
Świąt Wielkanocnych 
wszystkim naszym Klientom, 
mieszkańcom Ząbek i Gościom 
dużo zdrowia, radości, pogody ducha, 
smacznej święconki i mokrego poniedziałku
życzy
Zarząd i Pracownicy 
Miejskiego Centrum Sportu 
w Ząbkach

W imieniu własnym i Zarządu 
powiatowego PSL Wołomin
najserdeczniejsze życzenia 

z okazji zbliżających się Świąt Wielkiej Nocy, 
mieszkańcom powiatu wołomińskiego.

„Niech chwała Zmartwychwstania pańskiego 
na długo zagości w Waszych sercach, 

rozpali nadzieję i wiarę w lepszą przyszłość”
życzy

Karol Małolepszy
Prezes Zarządu Powiatowego PSL 

w Wołominie 

Zdrowych, pogodnych 
Świąt Wielkanocnych,

pełnych wiary, nadziei i miłości.
Radosnego, wiosennego nastroju,

serdecznych spotkań w gronie rodziny
i wśród przyjaciół

oraz wesołego Alleluja
życzy

Zbigniew Sapuła
dypl. mistrz złotnictwa

Wyroby ze złota najlepszą inwestycją i upominkiem!
Zapraszam na przedświąteczne zakupy!

Pełnych spokoju i radości Świąt Wielkanocnych 
oraz optymizmu, energii i nadziei na lepszą 

przyszłość
życzą

Przewodniczący Rady Miasta
Paweł Pniewski

Burmistrz Miasta Marki
Jacek Orych

15 kwietnia br. rozpoczęła się rozbudowa drogi 
powiatowej ul. Wileńskiej (Nr 4359W ) w Woło-
minie na odcinku od skrzyżowania z ul. Sikorskie-
go do ul. Reja. 

Rozbudowa dotyczy odcinka od skrzyżowania 
z ul. Sikorskiego do ul. Reja wraz z budową ronda 
na tym skrzyżowaniu w ramach zadania inwesty-
cyjnego p.n.: „Przebudowa ul. Wileńskiej na odcin-
ku od skrzyżowania z ul. Sikorskiego do skrzyżo-
wania z ul. Reja w Wołominie gm. Wołomin”. 

Zgodnie z umową wykonawca powinien za-
kończyć prace do dnia 30 sierpnia br. Do przetar-
gu na wykonanie przebudowy przystąpiło 5 wyko-
nawców. Najkorzystniejsza ofertę opiewającą na 
kwotę 3 111 791,43 zł zaproponowała firma P&K 
JACZEWSCY Jaczewski Paweł. 

Zakres prac obejmuje m.in.: przebudowę ist-
niejących chodników i budowę ścieżki rowerowej; 
remont nawierzchni jezdni, chodników i zjazdów; 
budowę ronda na skrzyżowaniu ul. Wileńskiej z 
ul.  Reja; przebudowę istniejącej kanalizacji desz-
czowej; przebudowę i budowę oświetlenia ulicz-
nego.

Na czas prowadzenia robót zostanie wprowa-
dzona tymczasowa organizacja ruchu i nastąpi cał-
kowite zamknięcie ul. Wileńskiej na odcinku od 
ronda na skrzyżowaniu ul. Sikorskiego do skrzyżo-
wania z ul. Reja. W załączeniu przekazujemy sche-
mat objazdu linii autobusowych oraz mapę objaz-
dów dla uczestników ruchu kołowego.

Festiwal Pieśni 
Legionowej

Rozbudowa 
ul. Wileńskiej 

12 maja 2019 r., w Wołomi-
nie w 84. rocznicę śmierci Józe-
fa Piłsudskiego, 100. rocznicę 
nadania praw miejskich Woło-
minowi oraz z okazji 50. rocz-
nicy nadania praw miejskich 
Kobyłce, odbędzie się III edy-
cja Ogólnopolskiego Festiwa-
lu Pieśni Legionowej. Jest to 
konkurs wokalny przeznaczony 
dla solistów: śpiewaków, pio-
senkarzy i wokalistów powy-
żej 16. roku życia, amatorów i 
profesjonalistów. Dla laureatów 
przewidziano wysokie nagrody 
finansowe: Grand Prix 5 000 zł, 
II miejsce 3 000 zł, III miejsce 

2 000 zł oraz 2 wyróżnienia po 
1 000 zł oraz nagrody rzeczowe.

Organizatorami tegorocz-
nej edycji są: Burmistrz Woło-
mina Elżbieta Radwan, Impre-
sariat Artystyczny Wojciecha 
Bardowskiego, Burmistrz Mia-
sta Kobyłka Edyta Zbieć oraz 
Firma Budowlana - Stanisław 
Romaniuk z Białej Podlaskiej. 
Współorganizatorami zaś: Wójt 
Wieliszewa Paweł Kownacki, 
Miejski Dom Kultury w Woło-
minie oraz Fundacja Santander 
Bank Polska S.A. im. I. J. Pade-
rewskiego w Warszawie. Festi-
wal został objęty patronatem 

Pani Bożeny Żelazowskiej, Przewod-
niczącej Komisji Promocji i Współ-
pracy Zagranicznej Sejmiku Woje-
wództwa Mazowieckiego.

W imieniu organizatorów za-
praszamy do współtworzenia tego 
wydarzenia: jednostki samorządu te-
rytorialnego, instytucje kultury, sto-

warzyszenia, firmy i osoby prywatne, 
mając nadzieję, że pojęcie PATRIO-
TYZM nigdy nie wyjdzie z mody, a 
wyrażany w pieśni legionowej łączyć 
będzie wszystkich, którym idee wol-
ności i jedności są bliskie sercu.

Patronat medialny nad wydarze-
niem objęła Moja Gazeta Regionalna.

Bożena Żelazowska i Wojciech Bardowski
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Zapraszamy 
na zakupy świąteczne: 

al. Gen.A.Chruściela 11A 
tel. 22 611 98 95 

ul. Zamieniecka 78 
tel. 22 610 47 47 

ul. Egipska 4
tel. 22 672 02 41

Obfi tych łask i błogosławieństw 
od Chrystusa Zmartwychwstałego 
i pełnych pokoju 
Świąt Wielkanocnych 
z radosnym Alleluja 
życzą 

GEOPLAN Leszek Patejuk
GEO-MECHANICAL ENGINEERING 
Piotr Patejuk

Wesołych i spokojnych
Świąt Wielkanocnych

życzy
Bogdan Zbyszyński

ze współpracownikami
Pracownia Kobyłka, ul. Wołomińska 27BMZ 

Zdrowych, pogodnych Świąt Wielkiej Nocy 
spędzonych w gronie rodzinnym. 

Miłych spotkań przy rodzinnym stole 
życzy 

Jan Zientara
właściciel Stacji Kontroli Pojazdów z pracownikami

Wołomin, ul. Szosa Jadowska 53, tel. 22 776 18 28
Auto-myjnia • Auto-serwis

W IX rocznicę katastrofy 
Smoleńskiej, na grobie Jarosła-
wa Florczaka płk. Biura Ochro-
ny Rządu, mieszkańca Ząbek, 
kwiaty złożyła delegacja Miasta 
Ząbki: Małgorzata Zyśk, bur-
mistrz Ząbek, z-ca Komendanta  
Komisariatu Policji w Ząbkach 
Michał Król i komendant Straży 
Miejskiej w Ząbkach Zbigniew 
Forysiak. Kwiaty od prezyden-
ta RP oraz od premiera złożyła 
delegacja z Biura Wojewody 
Mazowieckiego, a w godzinę 
katastrofy - delegacja Biura 
Ochrony Rządu. Delegacjom 
towarzyszyła asysta ZHP Hufiec 
Ząbki.                                    I.P.

Ząbki pamiętały

15 dębów 
w Ossowie

Odsłonięcie pomnika Pawła Wypycha 
W sobotę 6 kwietnia odbyły się uroczystości związane z odsłonięciem pomnika śp. Ministra Pawła Wypycha w dolinie 96 Dębów 
Pamięci w Ossowie. 

W 9. rocznicę narodowej 
tragedii pod Smoleńskiem 
10 kwietnia 2019 r. w Sanktu-
arium Narodowym w Osso-
wie przy Panteonie Bohaterów 
posadzono 15 dębów Smoleń-
skich upamiętniających Ofiary 
tego tragicznego wydarzenia. 

Na zaproszenie Ryszarda 
Walczaka, organizatora Pan-
teonu Bohaterów w Osso-
wie, dęby posadzili m.in.: po-
seł Parlamentu Europejskiego 
Ryszard Czarnecki, poseł RP 
Piotr Uściński oraz starosta 

Adam Lubiak. Sadzonki ufun-
dowało Nadleśnictwo Drewni-
ca, które w trakcie sadzenia re-
prezentował nadleśniczy Artur 
Delegacz. 

W uroczystości wzięli 
udział również: ksiądz dziekan 
Jan Andrzejewski, dyrektor 
Wojskowego Instytutu Tech-
nicznego Uzbrojenia płk Ra-
fał Bazela, ppłk Zbigniew Le-
wandowski z córeczką Łucją, 
zastępca Nadleśniczego Artur 
Ostrowski oraz leśniczy Ry-
szard Załuski.

Mszy Świętej w Kaplicy 
Matki Bożej Zwycięskiej w 
Ossowie przewodniczył biskup 
Romuald Kamiński. Następnie 
w asyście wojskowej dokonano 
odsłonięcia i poświecenia po-
mnika. W uroczystości uczest-
niczyli m.in. przedstawiciele 
Kancelarii Prezydenta RP, Kan-
celarii Premiera, Sejmu i Senatu 
RP. Powiat Wołomiński repre-
zentował Poseł na Sejm Piotr 
Uściński oraz starosta Adam 
Lubiak. Listy od najwyższych 
władz państwowych odczytali 
minister Andrzej Dera z Kance-
larii Prezydenta, poseł Andrzej 
Melak od marszałka Sejmu 

RP Marka Kuchcińskiego, eu-
roposeł Ryszard Czarnecki w 
imieniu premiera RP Mateusza 
Morawieckiego. Radna Sejmi-
ku Mazowieckiego Katarzyna 
Lubiak odczytała list od prezesa 
Prawa i Sprawiedliwości Jaro-
sława Kaczyńskiego.

Paweł Wypych – polski 
samorządowiec i urzędnik. Od 
11 grudnia 2007 r. pełnił funk-
cję Doradcy Prezydenta RP. 30 
kwietnia 2009 r. został miano-
wany Sekretarzem Stanu Kan-
celarii Prezydenta RP. Zmarł 
tragicznie 10 kwietnia 2010 r. w 
katastrofie rządowego samolotu 
pod Smoleńskiem. 
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Weller 2. 
Kołaków ‘44
Podczas imprezy odbę-

dzie się również spektakl mu-
zyczny pt. ”Skok w mroku”, w 
którym wystąpią mieszkańcy 
gminy przygotowani przez 
profesjonalistów. Na uczest-
ników uroczystości czekają 
także atrakcje towarzyszące: 
m.in. wystawy sprzętu woj-
skowego, prezentacja współ-
czesnego umundurowania, 
wystawa sprzętu i ubrań z 
okresu II wojny światowej, 
strzelnica ASG, park linowy 

nawiązujący do „małpiego 
gaju”.

Organizatorami Obcho-
dów są Adam Lubiak - Sta-
rosta Wołomiński oraz Ra-
dosław Korzeniewski - Wójt 
Gminy Dąbrówka, współ-
organizatorami Gminne 
Centrum Kultury i Gminna 
Biblioteka Publiczna w Dą-
brówce oraz Fundacja Sprzy-
mierzeni z GROM. 

Patronat medialny nad 
wydarzeniem objęła Moja 
Gazeta Regionalna.

Serdecznie zapraszamy!

(dokończenie ze str. 1)

Zagadka katastrofy w Lesie Kabackim
(cz. 4)

60 minut do śmierci

9 maja 2019r. mija 32 rocznica największej katastrofy lotniczej w Polsce, w której zginęły 183 
osoby. Samolot produkcji radzieckiej Ił 62M Tadeusz Kościuszko po heroicznej walce pilotów 
rozbija się tuż przed lotniskiem Warszawa Okęcie w Lesie Kabackim.
Samolot znajduje się praktycznie już kilka kilometrów od lotniska Okęcie i wykonuje ciasny 
skręt. Manewr ten w obecnej sytuacji samolotu jest niemal niemożliwy do wykonania. Samolot 
schodzi z osi pasa 33. W okolicach Józefosławia odpadają niewielkie fragmenty poszycia.

9 maja 2019r. mija 32 rocz-
nica największej katastrofy lot-
niczej w Polsce, w której zginęły 
183 osoby. Samolot produkcji 
radzieckiej Ił 62M Tadeusz Ko-
ściuszko po heroicznej walce 
pilotów rozbija się tuż przed 
lotniskiem Warszawa Okęcie w 
Lesie Kabackim.

Do śledczych dociera-
ły anonimy sugerujące różne 
przyczyny tragedii. Jeden z nich 
datowany na 11 maja 1987r. i 
miejscowość Łódź, skierowany 
do Komendy Głównej Milicji 
Obywatelskiej w Warszawie zo-
stał załączony do akt śledztwa:

„Jako wrażliwy człowiek 
czuły na czyjeś nieszczęście 
również ja wstrząśnięty jestem 
katastrofą samolotu. (…) i są-
dzę:
1. Sabotaż.
•	włożono gdzieś w silnik ni-

troglicerynę lub coś podob-
nego,

•	włożenie jakiegoś minerału i 
zatarcie silnika,

•	 założenie na przewodach 
paliwowych jakiegoś środ-
ka chemicznego na czas lub 
temperaturę

kto mógł to zrobić?
1. Osoba, która przyleciała tym 

samolotem mogła zostawić 
coś na czas w miejscu do-
stępnym dla pasażerów.

2. Ktoś z personelu techniczne-
go sam, przekupiony, zmu-
szony lub jakiś szaleniec z 
Solidarności. (…)

Powody:
•	 Prezent od Niemców 9 V 

1945 r.,
•	 Jakiś kraj w celu odstraszenia 

ludzi od PLL LOT,
•	 Solidarność z wrogich po-

budek do PRL. Ciekawy jest 
czas zdarzenia krótko po 
starcie.

Jestem czytelnikiem Expre-
su Ilustrowanego w Łodzi i 
będę czekał na wyjaśnienie tej 
sprawy. Edward”

9 czerwca 1987r. podczas 
posiedzenia Biura Politycznego 
KC PZPR przedstawiono infor-
mację o dotychczasowych usta-
leniach śledztwa. I sekretarz 
KC PZPR Towarzysz gen. armii 
W.Jaruzelski podziękował za 
dotychczasowy wkład pracy i 
przedstawił 3 grupy wniosków:
- ścisłe współdziałanie z produ-

centem Ił-62M w celu wyko-
rzystania spostrzeżeń na tle 
ustaleń po katastrofie,

- w związku z sytuacją we-
wnętrzną w PLL LOT i insty-
tucjach z nim kooperujących 
wprowadzenie porządku or-
ganizacyjnego i rozwiązanie 
szeregu problemów (w tym 
płacowych) oraz dokonanie 

przeglądu kadrowego w PLL 
LOT,

- umiejętne przedstawianie 
ustaleń Komisji Rządowej, w 
celu obalenia mitów np. nie-
bezpieczeństwa spowodowa-
nego stanem samolotów jak 
też godzących we współpra-
cę Polski i ZSRR.

Podczas posiedzenia je-
den z uczestników postulo-
wał skierowanie do sądu aktu 
oskarżenia przeciwko dzienni-
karzom, którzy pisali o rzeko-
mych przypadkach ograbiania 
zwłok ofiar katastrofy. Jednak 
W.Jaruzelski zaproponował 
wyjaśnienie tej sprawy „jako 
fałszywego pomówienia, a 
następnie w nawiązaniu do 
opublikowanego ostatnio w tej 
sprawie Biura Rzecznika Pra-
sowego Rządu, zaprezentować 
komunikat dziennikarskiego 
sądu koleżeńskiego lub wła-
ściwej partyjnej komisji kon-
trolno-rewizyjnej o ukaraniu 
tych dziennikarzy. Sprawa nie 
powinna być bowiem dalej na-
głaśniana, z czym zasadnie na-
leżałoby się liczyć, w razie jej 
skierowania do sądu karnego”.

Do zbadania przyczyn ka-
tastrofy samolotu Ił-62M Tade-
usz Kościuszko, ówczesny Pre-
zes Rady Ministrów Zbigniew 
Messner powołał specjalną ko-

misję na szczeblu rządowym. 
W ramach działań komisji 
powołano specjalistyczne ze-
społy do spraw technicznych, 
lotniczych i cywilnoprawnych. 
Komisja korzystała także ze 
zgromadzonych materiałów i 
ustaleń dokonanych w ramach 
postępowania prowadzonego 
pod nadzorem Prokuratury 
Wojewódzkiej w Warszawie. 

Strona polska korespon-
dowała ze stroną rosyjską 
także na najwyższym szcze-
blu. Wicepremier polskiego 
rządu Z.Szałajda utrzymywał 
kontakty w sprawie katastro-
fy ze swoim odpowiednikiem 
w ZSRR Zastępcą Przewod-
niczącego Rady Ministrów 
J.Masliukowem. Już po kilku 
dniach w ZSRR pojawiały się 
opinie, które trafiły także do 
Polski, że winni są polscy pi-
loci i mechanicy.…I jest to 
pewien stały element, który 
łączy te ogromne tragedie, za-
równo tę wcześniejszą w 1980r 
(Ił-62, w której zginęła m.in. 
piosenkarka A.Jantar i ama-

torska reprezentacja bokserska 
USA), opisywaną (Ił-62M) jak 
też katastrofę w Smoleńsku. 
Dezinformacja ze strony ro-
syjskiej, brak współpracy, nie 
udostępnianie dokumentów, 
zaprzeczanie swojej winie i 
faktom, przekłamania do me-
diów po jednej stronie, versus 
zapewnienia o szeroko i dale-
ko idącej pomocy…

Rosjanie tłumaczyli, że 
uszkodzenia silnika powstały 
w wyniku katastrofy, a nie były 
jej przyczyną… Katastrofy te 
łączy cecha wspólna lansowa-
na przez Rosjan zarówno w 
katastrofie Iłów jak też TU-154 
jeszcze nawet przed zbada-
niem dowodów: to Wy Pola-
cy jesteście winni….To wasza 
brawura i nieprzestrzeganie 
przepisów.

(fragment listu do Z.Sza-
łajdy W-ce Premiera) „Zda-
niem specjalistów radzieckich 
przyczyną katastrofy samolotu 
było połączenie wynikłej na 
pokładzie awaryjnej sytuacji z 
niedostatecznie precyzyjnymi 

działaniami załogi w zakresie 
zapobieżenia przeobrażenia 
sytuacji awaryjnej w katastro-
ficzną. Jak pokazują przepro-
wadzone doświadczenia nie-
domogi w pracy silnika mogły 
pozostać niezasygnalizowa-
nymi tylko przy dopuszczeniu 
samolotu z niesprawnym syste-
mem pomiaru wibracji silnika 
nr 2. Decyzja załogi o powrocie 
do Warszawy zamiast lądowa-
nia na najbliższym lotnisku 
świadczy o tym, że załoga nie 
doceniła stopnia niebezpie-
czeństwa sytuacji powstałej na 
pokładzie i nie wykorzystała 
możliwości lądowania na naj-
bliższym lotnisku.”

J.Masliukow
Z-ca Przewodniczącego Rady 

Ministrów ZSRR

Artykuł zawiera fragmenty 
książki „60 minut do śmierci. 
Zagadka katastrofy w Lesie 
Kabackim”. Książka do kupie-
nia na stronie www.60minut-
dosmierci.pl
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Ząbkowianka wicemistrzynią Polski 

Delikatesy Centrum
Na kupujących czekały nie 

tylko produkty w dobrej cenie, 
ale również promocje przewi-
dziane tylko w dniu otwarcia, na 
przykład przy zakupie dwóch 
butelek wina trzecia była gratis. 
Dla najmłodszych były balono-
we zwierzątka i słodycze, klienci 
wychodzili ze sklepu z firmowy-
mi kubkami i torebkami na za-
kupy z logo sklepu. Na zewnątrz 
przedstawiciele jednej z firm 
dostarczających wędliny serwo-
wali smakowite hot-dogi, moż-
na było również skosztować pie-
rożków domowych, które są w 
stałej ofercie sklepu. 

Zainteresowanie wśród 
klientów nowym sklepem jest 
duże. Kuszą promocje, atrak-
cyjne ceny na start, bogata 
oferta i miła obsługa. Warto 
skorzystać z pakietu lojalno-
ściowego i wyrobić sobie kar-
tę klienta: Delikartę – z nią 
zakupy zawsze będą tańsze, 
nie tylko w dniu otwarcia.

Delikatesy Centrum – to 
sklep z sąsiedztwa, w którym 
znajdziemy zawsze świeże 
produkty dostarczone przez 
sprawdzonych lokalnych do-
stawców.

Nowy sklep w Zielonce

W sobotę, 13 kwietnia, odbyło się otwarcie nowego sklepu spożywczego w Zielonce 
przy ul. Paderewskiego 1.

Sklep czynny w godzinach:
pn.-sob. 7.00 -22.00
niedz. 9.00 – 20.00

W dniach 6-7 kwietnia po 
asfaltowej 1100-metrowej pę-
tli ulicami Dolna-Piłsudskiego-
-Spółdzielcza w Supraślu biegła 
jedna z dawnych zawodniczek 

drużyny Biegam Bo Lubię Ząb-
ki Team – Hanna Nejfeld, któ-
ra swoją przygodę z bieganiem 
rozpoczęła 5 lat temu, biorąc 
udział w biegu charytatywnym 
podczas Półmaratonu Augu-
stowskiego, właśnie wtedy od-
kryła w sobie silną wolę walki i 
determinacji. W międzyczasie 
wykryto u niej neuroborelio-
zę i mocne osłabienie mięśni. 
Choroba jednak okazała się wy-
łącznie motywacją do dalszego 
pokonywania własnych ograni-
czeń. 

„We wrześniu 2018 r. dość 
spontanicznie postanowiłam za-
pisać się właśnie na 24-godzinny 
bieg bez wcześniejszego przygo-
towania, wstępnie plan zakładał 
120 km, jednak ku mojemu zdzi-
wieniu udało mi się wybiegać 
180 km i zająć 4. miejsce wśród 
kobiet. Wtedy narodził się po-
mysł ponownego wystartowa-
nia w zawodach, tym razem po 
solidnym przygotowaniu. Zima 
nigdy nie sprzyjała codziennym 
treningom. Jednak śnieg, mróz 
czy minusowa temperatura nie 

powstrzymały mnie przed co-
dziennymi ćwiczeniami” – tak 
wspomina okres przygotowań 
sama Hanna Nejfeld. 

Dodatkowo ważnym czyn-
nikiem sukcesu okazuje się być 
stan zdrowia psychicznego, a 
także ludzie, wokół których 
na co dzień przebywamy. Jak 
nadmienia biegaczka - „Moim 
ogromnym motywatorem, inspi-
racją, a także trenerką jest Pa-
trycja Bereznowska. Dzięki niej 
wiem, że niemożliwe nie istnieje. 
Wystarczy tylko sięgnąć po swoje 
marzenia. Ponadto każdy sukces, 
przebyty kilometr zawdzięczam 
mojemu mężowi Waldkowi, któ-
ry jednocześnie jest kierowcą, 
serwisantem i masażystą, znosi 
zmienne humory, a najważniej-
sze, że potrafi fantastycznie zmo-
tywować do dalszej walki, jego 
wiara we mnie jest bezcenna.”

Sam start w biegu 24-go-
dzinnym okazał się być wyłącz-
nie dalszym krokiem w karierze 
sportowej Hanny Nejfeld, ale na 
pewno nie jej początkiem. Pod-
czas przygody biegowej stawa-

ła na podium około 60 razy na 
dystansie od 800 m do 201 km. 
Wicemistrzyni może pochwalić 
się również 4. miejscem na Mi-
strzostwach Polski w biegu na 
100 km, a także 2. miejscem w 
Ultra Śledziu po Puszczy Kny-
szyńskiej. Jak sama wspomina 
– „nie wybiega myślami dale-
ko w przyszłość, żyje tu i teraz 
z uśmiechem na twarzy i rado-
ścią w sercu”, pomimo to plany 
już się pojawiły – „W czerwcu 
zamierzam wystartować w Mi-
strzostwach w Biegu na 100 km 
w Pabianicach. Kolejnym celem 
jest start w Iron Run na Festiwa-
lu Biegowym w Krynicy we wrze-
śniu.”

Marzeniem biegaczki jest 
udział w Ultra -Trail du Mont-
-Blanc, jednak, jak sama wspo-
mina, ze względu na fundusze 
jest to cel na daną chwilę nie-
osiągalny. 

W takim razie, czy jest coś, 
co zadowoliłoby wicemistrzy-
nię w biegu dobowym i dało 
jej poczucie pełnej satysfakcji? 
Okazuje się, że tak, a dokład-

„Gdy zabrzmiał sygnał upłynięcia 24 godzin, poczułam niesamowitą radość i ogromne szczęście. To nic, że nogi odmawiały posłuszeństwa, jednak serce tańczyło. Byłam dumna z siebie, że przez 30 km 
utrzymałam przewagę 1 km, a w ostatniej godzinie dołożyłam jeszcze 2 km” – w tak brawurowy sposób Hanna Nejfeld wywalczyła II miejsce podczas 12. Mistrzostw Polski w biegu 24-godzinnym w Supraślu, 
pokonując 201.776 km.

niej jest to reprezentowanie Pol-
ski na Mistrzostwach Świata, by 
móc zmierzyć się z najlepszymi. 
Choć jak sama nadmienia - „Nie 
powinniśmy porównywać się do 
innych, nie ma lepszych i gor-
szych. To my sami jesteśmy boha-
terami własnej historii biegowej, 
tworzymy swoją przeszłość, pi-
szemy książkę.” 

Właśnie te słowa kieruje 
Hanna Nejfeld do wszystkich 

amatorów-biegaczy, ale również 
i tych, którzy dopiero rozpoczy-
nają swoją przygodę z tym spor-
tem. 

„Tylko ambitne podejście do 
biegu długodystansowego przy-
niesie pożądany efekt. Pozytyw-
ne nastawienie, uśmiech, doping 
i ciepłe słowa od kibiców oraz 
biegaczy potrafią zdziałać cuda”.

Klaudia Jaczewska

Bezpłatne badania mammograficzne 
Marki – 24 maja 2019 w godzinach od 8.00 do 15.00 przy NZOZ Kardio-
Med, ul. Sportowa 3
Radzymin – 26 maja 2019 w godzinach od 10.00 do 15.00 przy Centrum 
Medycznym im. Bitwy Warszawskiej 1920, ul. 3 Maja 17 

Do badania uprawnione są panie w wieku 50-69 lat, które są ubezpieczone, nie 
są leczone z powodu raka piersi, a także nie miały wykonanej mammografii w 
ramach Programu w ciągu ostatnich 24 miesięcy lub są w grupie ryzyka i w roku 
poprzedzającym otrzymały pisemne wskazanie do wykonania ponownej mam-
mografii po upływie 12 miesięcy.
Aby uniknąć oczekiwania w kolejce oraz sprawdzić uprawnienie do badania, 
należy wcześniej dokonać rejestracji pod nr. tel. 58 666 24 44 lub na stronie: 
http://www.mammo.pl/formularz. 
Przy rejestracji telefonicznej NFZ wymaga weryfikacji uprawnień do badania na 
podstawie podanego numeru PESEL. Badanie nie wymaga skierowania lekar-
skiego. 
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię doświadczoną krawcową 
do szycia firan i zasłon. Rembertów. 
Tel. 606 627 359

• Malowanie proszkowe elementów 
galanterii metalowej do 1 m. 
Tel. 502 587 737

• Nauka gry na pianinie z dojazdem do 
klienta. Absolwentka konserwatorium. 
Tel. 884042118

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

Dam stałą pracę przy roznoszeniu 
ulotek - 10 zł/h netto za godzinę. 
Tel. 504 188 762, 509 201 281 Zakład kamieniarski wykonuje 

nagrobki - parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Sprzedam działki budowlane 
po 1000 m2 w Guzowatce. 

Tel. 514 520 206 

K.R. DACHY 
Karol Rachalewski

SPRZEDAŻ I MONTAŻ 
POKRYĆ DACHOWYCH

Czarna, ul. Chabrowa 11
Tel. 515 622 798 Serwis Opon

Czarna, ul. Chabrowa 11
Tel. 515 622 798 

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

USŁUGI

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

MOTORYZACJA

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Zakład naprawy pralek i zmywarek 
automatycznych. Ireneusz Jakóbowski

Wołomin, ul Nowa 2
Tel. (22) 787 77 50, 603 116 778 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

Zatrudnię kobiety w cukierni w Dą-
brówce. Atrakcyjne warunki. 
Tel. 602 351 430

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

Zakład mięsny MALINA w Lipce 
nawiąże  współpracę z placówkami 

handlowymi.  Tel.  516 514 214

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

www.komisukrysi.pl

NIERUCHOMOŚCI

WYCIĄG Z OGŁOSZENIA 
O PRZETARGU

Burmistrz Miasta Ząbki 
ogłasza pierwszy przetarg ustny nie-
ograniczony na sprzedaż części nieru-
chomości gruntowej niezabudowanej, 
oznaczonej w  ewidencji gruntów i bu-
dynków  jako działka ewidencyjna nr 
6/1 z obrębu 0036, 03-12 o pow. 356 m2, 
położonej w Ząbkach przy ul. Hugona 

Kołłątaja objętej księgą wieczystą Nr  WA1W/00112372/8 
wraz z udziałem w wysokości 1/2 w nieruchomości objętej 
księgą wieczystą Nr WA1W/00111173/6 oznaczonej w ewi-
dencji gruntów i  budynków jako działki ewidencyjne nr 
6/3 i 13/3 z obrębu 0036, 03-12 o łącznej pow. 27 m2, stano-
wiącej drogę wewnętrzną, w celu zapewnienie dostępu do 
drogi publicznej ul. Hugona Kołłątaja.

Przetarg odbędzie się dnia 17.05.2019  r. (piątek) 
o godz. 1000 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Ząbki, przy 
ul. Wojska Polskiego 10.

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi: 223 000 zł
+ obowiązujący podatek VAT.

Wadium: 15 000 zł.
Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłacenie wa-

dium do dnia 14 maja 2019 r. NA KONTO URZĘDU MIA-
STA ZĄBKI: Bank Handlowy w Warszawie S.A. 35 1030 1016 
0000 0000 9290 1041 (liczy się data wpływu środków na kon-
to).

Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Ząbki, nieruchomość jest położona 
w obszarze przeznaczonym do zabudowy mieszkaniowej jed-
norodzinnej. Lokalizacja nieruchomości: południowa część 
Miasta Ząbki, ok 10 km od centrum Warszawy. Komunikacja: 
Koleje Mazowieckie, komunikacja autobusowa (ZTM War-
szawa), komunikacja autobusowa Ząbki.

Pełna treść ogłoszenia i szczegółowe informacje do-
stępne są na stronie bip.zabki.pl/ (w zakładce Przetargi) oraz 
w  siedzibie Urzędu Miasta Ząbki przy ul. Wojska Polskiego 
Nr 10, tel.(22) 5109 744 i (22) 5109 745.

Burmistrz Miasta Ząbki
Małgorzata Zyśk

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. 
Tłuszcz, ul. Warszawska 3
tel. 509 362 655 



Mieszkania z dużymi balkonami, 
ogródkami i tarasami.

Już od  5 200 zł/m

   W sprzedaży również
lokale usługowe!

OSIEDLE PROMIENNA III 
W MARKACH

ul. Wojska Polskiego 1 • tel. 502 108 611, 798 766 866

NOWE   OSIEDLE   W   ZIELONCE

Mieszkania o powierzchni 
od 28 m2 do 60 m2

Zakończenie inwestycji: Jesień 2020 r.

Stop mowie nienawiści
Uchwała została podjęta 

jednomyślnie, co wspaniale 
obrazuje, jak potrzebna jest to 
inicjatywa. Dziś, w przeddzień 
Świąt Wielkiej Nocy, słowa 
zawarte z uzasadnieniu do 
uchwały nabierają jeszcze głęb-
szej mocy i sensu. Wkraczamy 
w świąteczny czas, pełen sym-
boli i nauki o człowieczeństwie 
i uświadamiamy sobie, jak waż-

ną ideą jest zachowanie czło-
wieczeństwa w każdych, nawet 
niesprzyjających, warunkach. 
Pragniemy przywrócenia wiary 
w drugiego człowieka i poczu-
cia, że ludzka godność jest naj-
ważniejsza. Chcemy, aby na co 
dzień towarzyszył nam wzajem-
ny szacunek i empatia. Abyśmy 
brali pełną odpowiedzialność 
za swoje słowa i zrezygnowali 

z osądzania i obrażania innych. 
Włączmy się zatem wszy-

scy w tę rozpoczętą przez Bur-
mistrz Wołomina inicjatywę. 
Wielki Tydzień jest idealnym 
momentem na wdrożenie lub 
intensyfikację działań przy-
pominających o tej akcji. 
Wkroczmy w świąteczny czas 
z godnością, miłością, toleran-
cją i szacunkiem do drugiego 

człowieka. Promujmy Uchwa-
łę Rady Miejskiej jako zalążek 
pięknej, mamy nadzieję, zakro-
jonej na szeroką skalę inicja-
tywny społecznej. Zróbmy to 
dla siebie, swoich bliskich i naj-
młodszych członków naszego 
społeczeństwa, którzy wzrastają 
w środowisku, jakie my two-
rzymy. Bądźmy przykładem. 
Starajmy się żyć tak, by, parafra-
zując słowa Czesława Niemena, 
nikt już słowem złym nie zabijał 
tak jak nożem i udowodnijmy, 
że u nas, w Wołominie „ludzi 
dobrej woli jest więcej” i nad-
szedł już czas „nienawiść znisz-
czyć w sobie”.

28 marca 2019 r. na wniosek Elżbiety Radwan, burmistrz Wołomina, Rada Miejska w Wołominie 
podjęła uchwałę w sprawie potępienia szerzącej się w przestrzeni publicznej przemocy, agresji i mowy 
nienawiści. 


